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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE DOPRAVY 
konané dne 5. 4. 2023 

 

Přítomni p. Hájek 

p. Šnobr 

p. Matoušek 

p. Šafařík 

p. Hobza 

p. Klíma 

Za MČ Praha-Kunratice p. Hýža 

p. Nováček 

p. Kubát 

Omluveni p. Kyselý 

Hosté  

Trvalé cíle 

1. Zavádění zón 30 v obytných částech Kunratic 

nejednáno 

2. Problematika cyklistické dopravy na území Kunratic s důrazem primárně na bezpečnost všech 

účastníků provozu 

nejednáno 

3. Dopravní situace a obsluha ZŠ-MŠ 

nejednáno 

 

Další: 

 

1. Komise byla seznámena s aktuálním plánem oprav komunikací (výtluky a poruchy, nikoli 

rekonstrukce) 

a. K Verneráku – lokální výměny živice – zjišťován nejlepší poměr cena/výkon; námi 

standardně používaná (a levná) technologie Silkot (přetavení a doplnění živice) zde už 

nebude efektivní z důvodu opakované opravy a degradace taveného materiálu  

b. K Verneráku (přechod u Lokálu) předláždění zvýšeného přechodu 

c. Glazunovova - poptáván napříč firmami možný postup výměny povrchu jednoho 

jízdního pásu strojní pokládkou oživené recyklátové směsi (tj. vzhledem k nízké zátěži 

komunikace je snaha ušetřit prostředky na vstupním materiálu s předpokládanou 

životností povrchu 5 – 10 let); po získání nabídek a návrhů postupu bude vybírán 

vhodný kompromis technologický a finanční 

2. Komise byla seznámena se zadáním zakázky malého rozsahu na obnovu cesty podél Vídeňské 

mezi Betání a ulicí Pod Javory; předpoklad realizace do léta 

3. Komise byla seznámena se záměrem přisvětlení děleného přechodu na ul. Vídeňská u 

křižovatky s ulicí V Zeleném údolí – přechod je nyní osvětlen pouze běžnými VO. THMP a 

MHMP se záměrem souhlasí a údajně mají projekt již rozpracovaný, zatím naráží na majetkové 

nevypořádání, kdy pozemek pod částí komunikace (ZC) nepatří Praze ale ministerstvu vnitra; 

p. Hobza navrhuje záložní řešení s umístěním přisvětlovacího SVO (ZC) do středového dělícího 

pásu, v případě selhání jednání s MV bude toto řešení THMP navrženo. 

4. Komise byla seznámena se záměrem realizovat úpravu parkování a zásobování na náměstí 

prezidenta Masaryka; po zavedení a vyhodnocení nového stavu budou případně upraveny 

časové parametry opatření; cílem opatření je umožnit bezpečné a kapacitní zásobování nejen ve 

stávající vyhrazené ploše, která je ovšem pravidelně zneužívána i jinými uživateli, kteří zde 

mají i zákaz vjezdu. Nově nebude možné odstavit (byť zásobovací) vozidlo na neomezeně 
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dlouhou dobu ale maximálně na několik desítek minut, dlouhodobé parkování u provozoven si 

mají zajistit živnostníci jiným odpovídajícím způsobe, např. na vlastním pozemku či ve dvoře. 

Tento materiál byl zpracován a povolen SSÚ a PČR již dříve, s ohledem na finanční prostředky 

již nedošlo v loňském roce na realizaci. 

5. Komise projednala žádost o stanovisko ke stavební dokumentaci čj. MC P-KU 01005/2023 

č. parc. 1270, 1271, 1272 k.ú. Kunratice, kde se nachází pod jedním vjezdem dva domy 

s jednotlivými popisnými čísly. S ohledem na tento fakt je nutné právně i funkčně posuzovat 

jakýkoli záměr vždy ve spojený s celým souborem staveb na pozemcích, a to z hlediska celkové 

kapacity parkovacích stání. Komise dále shledala, že projekt stavebních úprav svým 

provedením zcela jasně odpovídá záměru vytvoření dvou samostatných bytových jednotek 

místo pouze jedné avizované a podle dvou bytových jednotek by měly být navrhovány kapacity 

odstavných stání. Projektem již navrhovaná stání nevyhovují rozměrově v daných navržených 

prostorech – tj. část stání by byla blokována dvěma dalšími vozidly na jiných stáních. Komise 

požaduje tyto nedostatky odstranit a předložit opravený návrh, neboť tento by dlouhodobě vedl 

pouze k dalšímu obsazování prostoru na komunikaci a veřejných parkovacích stání. Komise 

zároveň doporučuje žadateli zvážit zřízení druhého vjezdu na pozemky z ulice Velenická a 

zvětšit stávající efektivní šíři vjezdu do ulice Sobolákova. 

6. Komise projednala zaslané podněty člena komise p. Klímy (řešeno z větší části již dříve či 

v jiných bodech). 

7. Diskuse 

Předpokládaná témata na dalším jednání, úkoly: 

1. Trvalé cíle 

2. Podněty členů komise 

Jednání KD bylo ukončeno v 19:00 

Termín následujícího jednání 3. 5. 2023 

Zapsal: Martin Kubát; 6. 4. 2023 


